



BULETIN

Mdtrm 2022



Pegawai Eksekutif bersama kakitangan majlis sempena menyambut Hari Raya Aldilfitri



Sambutan Adilfitri 2021 secara sedarhana oleh kakitangan majlis.

BULAN KEMERDEKAAN DAN SAMBUTAN HARI KEBANGSAAN 2020



KIBAR JALUR GEMILANG

Bulan kemerdekaan dan sambutan Hari Kebangsaan untuk meraikan dan meningkatkan semangat cintakan Negara dalam kalangan rakyat Malaysia.

Barisan kakitangan Majlis yang telah menyertai kibar gemilang di dewan Sri Antanom Tenom

ANUGERAH PERKHIDMATAN CEMERLANG PERINGKAT PBT

Penyampaian Anugerah Perkhidmatan Cemerlang daripada Audit Negara Dan Murninet.

Majlis mempunyai rekod kewangan yang baik dari segi kawalan dan perbelanjaan.

Majlis juga menerima anugerah dalam kajian kebahagiaan penduduk daripada Murninet.



Majlis Daerah Tenom menerima anugerah dalam pengurusan akaun terbaik .



Majlis Daerah Tenom menerima anugerah kajian kebahagiaan penduduk terbaik daripada Murninet

MESYUARAT JAWATANKUASA PENTADBIRAN MAJLIS



**MESYUARAT
JAWATANKUASA
PELESENAN**



**MESYUARAT
PENUH MAJLIS
DAERAH**



**MESYUARAT
KAKITANGAN MAJLIS**

LAWATAN MCMC KE MAJLIS DAERAH TENOM



Lawatan ini berkenaan dengan kelajuan internet di Bangunan Majlis Daerah. MCMC atau Suruhanjaya Multimedia Dan Komunikasi mendapati bahawa kelajuan internet di Bangunan Majlis perlu di upgrade.

LATIHAN / KURSUS YANG DIADAKAN PADA TAHUN 2022



Latihan memasukkan data ke sistem Murninet seluruh PBT negeri Sabah.

Kursus Ahli Majlis berkenaan dengan peraturan-peraturan PBT



LAWATAN YAYASAN NUR JAUHAR OLEH YABhg.Datuk (Dr) Hajah Norlidah Binti Tan Sri Datuk R.M Jasni ke Majlis Daerah Tenom.



Lawatan berkaitan dengan sumbangan dari Yayasan Nur Jauhar.



Lawatan dari kakitangan MCMC di Majlis Daerah Tenom

SEMINAR, KURSUS DAN TAKLIMAT KAKITANGAN MAJLIS



Latihan memasukkan data ke sistem

Kursus Pembangunan Halaman Web



Kursus Ahli Majlis berkaitan dengan peraturan-peraturan PBT

GOTONG-ROYONG KAKITANGAN MAJLIS



Gotong-Royong membersihkan bangunan majlis untuk dijadikan surau.

Sambutan Hari Kebangsaan di Daerah Tenom tahun 2022



Sambutan Hari Kebangsaan di Daerah Tenom tahun 2022 di Dewan Sri Antanom